

條款及細則:

一般條款及細則:

- 1. 推廣活動: 客戶成功於 www.starrinsurance.com.hk 投保指定「智樂遊」海外留學生保險可獲禮券:「榮譽計劃」可獲港幣 1,000 元超市禮券及港幣 300 Genic by Glassholic 配眼鏡禮券;「卓越計劃」可獲港幣 500 元超市禮券及港幣 300 Genic by Glassholic 配眼鏡禮券。
- 2. 推廣期:由即日至 2018 年 9 月 30 日止,以保單購買日計。
- 3. 此推廣不可與其他優惠同時使用。如客戶已享用保費折扣,此推廣便不適用。
- 4. 客戶必須在投保時輸入地址,禮品將在推廣期結束後30天內根據提供的地址郵寄給符合條件的客戶。
- 5. 此推廣之保險計劃由 Starr International Insurance (Asia) Limited 承保。Starr 有權修改此細則/或更改/終止此推廣而無須給予通知。
- 6. 所有禮券均不可轉換或退款。Starr 有權以其他禮品代替而無須事先通知。
- 7. Starr 並非禮券的供應商。禮券須按其供應商指定的條款及細則使用。如對禮券或相關的產品或服務有任何查詢或投訴,請直接與有關供應商聯絡。Starr 對此不承擔任何責任/法律責任。
- 8. 若客戶取消相關投保申請及/或保單,獲贈禮品之資格將作廢而無須事先通知。
- 9. 若客戶於 12 個月內取消相關投保申請及/或保單,本公司保留向合資格客戶追討相等於禮券價值金額的權利。
- **10**. 禮券的使用細則須受供應商的條款及細則約束。禮券如有遺失、損壞、被竊 或塗污,本公司概不補發或更換禮券,亦不會承擔任何責任。
- 11. 中英文版本如有任何歧異,概以英文版本為準。

Genic by Glassholic 配眼鏡禮券推廣優惠條款及細則:

- 12. 優惠適用於同時選購任何正價鏡片及鏡架, Genic by Glassholic 配眼鏡禮券使用期至 2018 年 12 月 31 日·詳情請向店員查詢。
- 13. 優惠不可與任何其他推廣優惠或折扣同時使用。
- 14. Genic by Glassholic 有限公司保留隨時暫停、更改或終止上述優惠及更改其條款及細則之權利而無須另行通知。
- 15. 如有任何爭議,Genic by Glassholic 有限公司保留最終之決定權。

超市禮券優惠推廣優惠條款及細則:

- 16. 禮券只可於超級市場香港分店內使用。
- 17. 顧客必須於付款前收銀員出示禮券。
- 18. 禮券不可作退款或兌換現金, 並不設找贖。
- 19. 禮券若逾期· 即告無效並不能使用· 亦不會獲補發或延期。

客戶服務熱線:(852)37655566 電郵:hk.a&h@starrcompanies.com



Terms and Conditions:

General Terms and Conditions:

- 1. Promotions: Customers who successfully apply for the SmarTrip Overseas Student Insurance designated plan can get shopping voucher. High Distinction Plan eligible for HKD1,000 Supermarket Shopping Voucher and HKD300 Genic by Glassholic Shopping Voucher; Distinction Plan: eligible for HKD500 Supermarket Shopping Voucher and HKD300 Genic by Glassholic Shopping Voucher
- 2. Promotion Period: From today to 30 September 2018 (based on the insurance policy purchase date)
- 3. Customers CANNOT enjoy the Promotion together with any other offer. This Promotion is not applicable for any insurance policy purchased with discount.
- 4. Customers has to enter the address during the insurance application. The Shopping Voucher will be mailed to the eligible customers according to the address provided within 30 days after the end of the Promotion Period.
- 5. The insurance plan is underwritten by Starr International Insurance (Asia) Limited (Starr). Starr may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without notice.
- 6. All Shopping Voucher are non-exchangeable and non-refundable. Starr can replace the Shopping Voucher with alternative Shopping Voucher without prior notice.
- 7. Starr is not the suppliers of the Shopping Voucher. The use of the Shopping Voucher is subject to terms and conditions imposed by the relevant suppliers. Any enquiry or complaint regarding the Shopping Voucher relating thereto should be directed to the suppliers. Starr shall assume no responsibility/liability in respect thereof.
- 8. If customers have cancelled the relevant insurance application and/or policies, the Shopping Voucher will be forfeited without notice.
- 9. If Eligible Customers make early cancellation within 12 months from policy issue date, the Company reserves the right to request full refund of an amount equivalent to the value of the shopping voucher from Eligible Customers.
- 10. Usage of the Shopping voucher is subject to the terms and conditions stipulated by the supplier. The Company takes no responsibility and will not re-send or replace for Coupon if it is lost, damaged, stolen or smeared.
- 11. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

Terms and Conditions for Genic by Glassholic shopping voucher:

- 12. Offer is applicable to lens and require mandatory purchase of frame. Genic by Glassholic shopping voucher will expiry on 31st Dec 2018. For details, please check with the staff of Genic by Glassholic.
- 13. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts.
- 14. Genic by Glassholic reserves the right to suspend, amend and terminate the offers, and change the Terms and Conditions without prior notice.
- 15. In case of dispute, Genic by Glassholic reserves the rights for final decision.

Terms and Conditions for supermarket shopping voucher:

- 16. Shopping voucher can be used in supermarkets in Hong Kong only.
- 17. Shopping voucher must be presented to the cashier before payment.
- 18. Shopping voucher shall not be refunded nor redeemed for cash. No change shall be provided.
- 19. Shopping voucher, once expired, shall forthwith become invalid, and shall not be re-issued nor extended.

Customer Service Hotline: (852) 3765 5566 Email: hk.a&h@starrcompanies.com